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PROTOKÓŁ NR XLI/2021 
 

z XLI sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 28 października 2021 roku 

w Nowym Ratuszu ul. Wały Jagiellońskie 1   

 

 
 
Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 33 radnych, 
nieobecny radny Karol Rabenda   
 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska 

Otworzyła obrady sesji, powitała zgromadzonych i osoby oglądające sesje 

online.  

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o zdjęcie z porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Plac Dyrekcji (druk 1094); 
 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w 
drodze darowizny na rzecz PKP Polskich Linii Kolejowych S.A. 
nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Miasta 
Gdańska (druk 1098);  

 
Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia na rok 2022 
środków finansowych na działalność statutową jednostek pomocniczych 
(druk 1099);  



2 
 

Wpłynął wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego                                     
o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaliczenia 
ulic: Władysława Raatza, Eugeniusza Węgrzyna, Woźnicy, Hestii, Emilii 
Hoene, biskupa Konstantyna Dominika, Choczewskiej, Wdzydzkiej, 
Gustawa Herlinga-Grudzińskiego, Beskidzkiej, Pastelowej i Kolorowej do 
kategorii dróg gminnych (druk 1100);  
 
Wpłynął wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 8 
września 2021 r. dotyczącą niewłaściwego wypełniania obowiązków przez 
pracowników spółki Zakład Utylizacyjny sp. z o. o. (druk 1101);  
 
Wpłynął wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi XYZ na 
działania Prezydenta Miasta Gdańska (druk 1102);  
 
Głosowania o włączenie:  
 
(druk 1098): 
                                                   za                                      -     30 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

(druk 1099): 

                                                   za                                      -     30 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

(druk 1100):  

 

                                                   za                                      -     30 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
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                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

(druk 1101):  

 

                                                   za                                      -     30 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

(druk 1102):  

 

                                                   za                                      -     29 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      1 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Porządek obrad:  
1. Sprawy regulaminowe 

− otwarcie sesji. 
 

 

2. Komunikaty: 

- Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska, 

- Komisje Rady Miasta Gdańska, 

- Prezydent Miasta Gdańska. 

 
3. Oświadczenia Klubów Radnych. 
 
 
4. Uchwały: 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska (druk 1091); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
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                 Izabela Kuś - Skarbnik Miasta Gdańska 
               Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2021 
rok (druk 1092);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                 Izabela Kuś - Skarbnik Miasta Gdańska 
               Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 
 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych na terenie Miasta Gdańska (druk 1083); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Izabela Kuś – Skarbnik Miasta Gdańska 

         Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 
 

4) w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji 
Społecznej w Gdańsku w 2022 roku (druk 1082); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 
 

5) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta Gdańska z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2022” (druk 1079); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 
 

6) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
Szczegółowego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta Gdańska na 
rok 2021 (druk 1093); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
 

7) w sprawie przyjęcia Szczegółowego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 
Gdańska na rok 2022 (druk 1096); 
 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
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Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji  
z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla przedszkoli, innych form wychowania 
przedszkolnego, szkół oraz placówek publicznych i niepublicznych 
prowadzonych przez osoby prawne inne niż jednostka samorządu 
terytorialnego lub osoby fizyczne na terenie Gdańska oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania                        
(druk 1074); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

          Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
         Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektor  Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 2021/2022 planu sieci 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska 
oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska oraz inne organy (druk 1077); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

          Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
         Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 
 

10)  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 2021/2022 planu sieci 
publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na terenie 
Miasta Gdańska (druk 1078); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
          Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 
         Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
 

11)  w sprawie projektu zmian Statutu Miasta Gdańska (druk 1097); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

          Cezary Śpiewak-Dowbór – Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji 
Obywatelskiej 
 

 

12)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Letnica w rejonie ulicy Marynarki Polskiej i 
nabrzeża Martwej Wisły w mieście Gdańsku (druk 1075); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel - Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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13)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Górki Zachodnie rejon ulicy Przełom                          
i nabrzeża Wisły Śmiałej w mieście Gdańsku (druk 1076); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel - Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
 

14)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Przymorze Wielkie rejon ulicy Obrońców 
Wybrzeża w mieście Gdańsku (druk 1080); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel - Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
 

15)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Żabianka rejon przystanku SKM Żabianka-
AWFiS w mieście Gdańsku (druk 1081); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

 

16)  w sprawie nadania nazwy Plac Dyrekcji (druk 1094); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Beata Gaj – Dyrektor Wydziału Geodezji 
 

 

17)  w sprawie nadania nazwy ulica prof. Jerzego Stankiewicza (druk 1095); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Beata Gaj – Dyrektor Wydziału Geodezji 
 

 

18)  projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy 
Miasta Gdańska Województwu Pomorskiemu (druk 1085); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
 

 

19)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1051); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
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Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
 

 

20)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1052); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 

 
 

21)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1053); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 
 

 

22)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1054); 
 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 
 

 

23)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1055); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
 
 

24)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem 
mieszkalnym (druk 1056); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 

 
 

25)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1057); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
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Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 
 
 

26)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1058); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

        Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 

 

27)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1059); 

 
 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

        Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 

 

28)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1060); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
     Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
    Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
 

29)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1061); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 
 

30)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1062); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 

 

31)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1063); 

 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 

 



9 
 

32)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1064); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 

 

33)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1065); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 

 

34)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1066); 
 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 

 

35)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1067); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 
 

36)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1068); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
 

37)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1069); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
 

38)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1070); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 
 

39)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1071);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
 

40)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej domem 
jednorodzinnym (druk 1072); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
        

41)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1073); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

         

 

42)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
użytkowania nieruchomości (druk 1084); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Alan Aleksandrowicz – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
 

43)  zmieniająca uchwałę w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu 
uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk 1086); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Olga Goitowska –Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

 

44)  w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Gdańska (druk 1087); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

 

45)  w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
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komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów,  
w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk 1088); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
 

46)  w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki 
tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia 
sposobu obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 
nieruchomości, które w części stanowią nieruchomość, którą zamieszkują 
mieszkańcy, a w części nieruchomość, na której nie zamieszkują, a powstają  
odpady komunalne (druk 1089); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Olga Goitowska –Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

 

47)  w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia 
ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 
nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 
nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno - wypoczynkowe                         
(druk 1090); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Olga Goitowska –Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
 

5. Wnioski, oświadczenia osobiste.  

6. Zakończenie obrad. 

 

PUNKT  2 

KOMUNIKATY 

 

ALEKSANDRA DULKIEWICZ Prezydent Miasta Gdańska 
Przedstawiła prezentację dot. sytuacji COVID 19 w Gdańsku, stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
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Wspomniał o sprawie nielegalnej wycince w parku przy ulicy Pomorskiej 

w Gdańsku, która miała miejsce 14.04. br. Wycięto wtedy kilkanaście 

drzew.  Kara za wycinkę wyniosła 13 997, 38 zł. Dodał, że w ramach Unii 

Metropolii Polskich zostanie przygotowany projekt ustawy, który będzie 

skierowany do Senatu RP, której celem będzie to by rady gmin i miast 

mogły ustalać wysokość kar i opłat za wycinki w większej skali.  

 

Radny KRYSTIAN KŁOS  

Powiedział, że w czerwcu br. RMG przekazała uchwała pomoc finansową 

w kwocie 50 tys. zł na pomoc w odbudowie świątyni, która spłonęła 

31.12.2020r. w miejscowości Kasparus. Świątynia jest obecnie 

remontowana, w bieżącym tygodniu gościł w powiecie starogardzkim, 

który podpisywał umowę na realizację tej inwestycji, otrzymał 

podziękowanie, wyrazy uznania na bycie solidarnym.  

 

PUNKT  3 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 

 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR przewodniczący klubu KO  

Szanowna pani przewodnicząca, szanowna pani prezydent, drogie 

koleżanki radne, drodzy koledzy radni i przede wszystkim drodzy 

mieszkańcy obserwujący dzisiejszą sesję przed ekranami komputerów. 

Rząd i obecna większość sejmowa po raz kolejny centralizuje wpływy, 

osłabiając samorządy. Na programie polski ład miasto Gdańsk straci, 

wedle szacunków, ponad 270 mln zł. W obliczu tych kwot, przyznanie 80 

mln zł na gdańskie przedsięwzięcia w ramach tzw. polskiego ładu jest 

tylko, w naszym przekonaniu, nieudolną próbą mydlenia oczu 

mieszkańcom Gdańska. Już gołym okiem widać, że daje to saldo ujemne 

na poziomie 190 mln zł, kwota ta jest dzisiaj szacunkowa, ale opiera się 

na danych podanych bezpośrednio przez rząd, to jest na średnim ubytku 

w PIT podanym przez Ministerstwo Finansów ocenie skutków regulacji 

projektu ustawy, odnosi się do planowanej na 2021 rok kwoty udziału w 

PIT podanym wszystkim jednostkom samorządu terytorialnego przez 

ministra finansów do planowania budżetu na 2021 rok. Dziś stoimy przed 

niepewnością poziomu strat miasta Gdańska, wywołanych przez PiS tzw. 

polskim ładem. To, że jako Gdańsk stracimy, jest pewne, z obawą 

patrzymy jednak na poziom tych strat. W kontekście oceny działań rządu, 
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związanych z tzw. polskim ładem, trzeba pamiętać o jednej, bardzo 

ważnej kwestii. W swej istocie, rząd jest dziś tylko pośrednikiem, 

rzeczywiste decyzje związane z tzw. polskim ładem zapadają w centrali 

PiS na Nowogrodzkiej. Biuro partii, jak przed 1989 rokiem decyduje 

kolejny raz o wszystkim, dziś nie ulega wątpliwości. Centrala na 

Nowogrodzkiej udaje, że nie widzi, wskutek nieprzemyślanych decyzji                               

i ignorancji ekonomicznej decydentów, że istotna część wpływów do 

samorządów zostanie realnie skonsumowana przez najwyższą od lat 

inflację, szalejące ceny i zmniejszoną siłę nabywczą polskiego złotego. 

Każdy z nas odczuwa te zjawiska jako powszechna drożyznę, choćby w 

sklepach, przy zakupach dnia codziennego. Rząd rzuca na otarcie łez 

program inwestycji strategicznych i dofinansowanie inwestycji 

samorządowych, mówię o promesach inwestycyjnych wydawanych przez 

Bank Gospodarstwa Krajowego, pokrywających część kosztów inwestycji, 

kieruje w nasza stronę wzrok i mówi – nie będziecie stratni. Nie sposób 

jednak wierzyć takim tezom, brzmią one równie niewiarygodnie, co słowa 

prezesa NBP o tym, jak znakomicie rząd jest w stanie sobie poradzić bez 

środków unijnych. Na marginesie, trudno nie odnieść wrażenia, że 

kojarzyć się te słowa mogą ze słowami Jerzego Urbana – rząd się sam 

wyżywi. Przechodząc od tych niechlubnych słów Jerzego Urbana, na 

koniec chciałbym dokonać swoistego sprostowania informacji 

publikowanych w jednym z gdańskich bezpłatnych tygodników. W jednym 

z artykułów z nagłówka biły informacje, cytuję: „samorządowi włodarze tez 

otrzymają podwyżki. 1 listopada br. samorządowi włodarze i radni 

doczekają się obiecanych podwyżek wynagrodzeń lub diet”. Uważny 

czytelnik oczywiście dostrzeże, że chodzi tu o zmianę maksymalnego 

progu ustawowego, ale osoba, która spocznie na lekturze nagłówka, czy 

początku artykułu, mogłaby odnieść mylne wrażenie, że gdańscy 

samorządowcy od 1 listopada też otrzymają podwyżkę. Otóż nie. Jako 

klub radnych KO uważamy, że celem nadrzędnym jest ochrona budżetu 

miasta Gdańska przed skutkami tzw. polskiego ładu, zwłaszcza w obliczu 

tego zagrożenia, każdą wydawaną złotówkę musimy jeszcze dokładniej 

kontrolować. W naszej ocenie, jako klubu radnych KO w RMG, w tym 

stanie niepewności co do wpływów podatkowych, żadne podwyżki nie 

powinny być wprowadzane. Ani podwyżki dla radnych miasta, ani 

podwyżki dla funkcyjnych radnych dzielnic, ani podwyżki dla pani 

prezydent czy jej zastępców. Dementuję wszelkie tego rodzaju sugestie 

płynące z nagłówków prasowych, w obliczu zagrożenia budżetu miasta 

Gdańska tzw. polskim ładem i przede wszystkim obecnej niepewności                             

z tym związanej, nie ma naszej zgody na żadne podwyżki. 
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Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI przewodniczący klubu PiS  

Zauważył, że miasto Gdańsk otrzymało ostatnio 80 mln zł na ulice 

Kielnieńską, która jest rzeczywiście w strasznym stanie. Wskazał, że jeśli 

polski ład wchodzi w życie, to więcej pieniędzy zostaje w kieszeniach 

mieszkańców. Wspomniał o rozdysponowaniu środków z subwencji 

ogólnej w programie rządowym polski ład, już do 28 grudnia wpłyną środki 

do budżetu miasta Gdańska z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnej. 

Wierzy, że budżet miasta Gdańska na tym nic nie stracił. Do 3 grudnia 

rozdysponowane zostaną 4 mld zł dla samorządów polskich na wydatki 

wodno-kanalizacyjne. Powiedział, że ma informację, że w Polsce 

założono stowarzyszenie prezydentów 30 miast, którzy zadeklarowali, że 

zakładają stowarzyszenie, które nie będzie opłacane z budżetów ich 

miast, że będzie to stowarzyszenie, które będzie rozwijało dialog                              

z rządem, by rozwiązywać problemy mieszkańców, że stawia sobie cele 

stop betonozie, cele rozwoju kultury, turystyki, rozwoju budownictwa 

mieszkaniowego, w dialogu z rządem, by te problemy jak najlepiej 

rozwiązywać. I bez żadnych kosztów dla budżetu miasta Gdańska. 

Powiedział o 500 +, mieszkańcy Gdańska rocznie otrzymują ok. 330 mln 

zł. Przywołał sprawę palmy rosnącej w parku oliwskim, która uschła, 

wystawy na płocie parku oliwskiego dot. równości.  

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA przewodnicząca klubu WdG 

Powiedziała, że ta sesja jest niezwykle ważna, ponieważ uchwalane na 

niej będą dwa bardzo ważne programy społeczne: współpracy                                  

z organizacjami pozarządowymi i profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii.  

Podziękowała wszystkim zaangażowanym w pomoc społeczną, 

kulturalną, działania prozdrowotne, przedstawicielom organizacji 

pozarządowych za dobrą współpracę.  

 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Powiedział o zmniejszonych wpływach do budżetu o 270 mln zł z powodu 

polskiego ładu.  

 

ALAN ALEKSANDROWICZ Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Wspomniał o projekcie budowy nowej palmiarni. Projekt ten od początku 

był obarczony bardzo dużym ryzykiem, że wiekowy okaz nie przeżyje tej 

operacji. Niestety to się ziściło. To też jego osobista porażka. A pozostałe 

okazy, cały proces inwestycyjny przeżyły, cały projekt obejmuje tak 

naprawdę kompleks obiektów, który trzeba było zrobić. Nowy dyrektor 
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DRMG ma za zadanie przeprowadzenie audytu tego projektu, dlaczego 

trwał tak długo.  

 

 

PUNKT  4 

UCHWAŁY 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska (druk 1091); 

 

Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu  – pozytywna  
                            K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  
                            K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  
                            K. Samorządu i Ładu Publ. – odstąpiła od opiniowania  
                            K. Edukacji – pozytywna  

        K. Rodziny i Polityki Społ. – pozytywna  
        K. Kultury i Promocji – pozytywna  
        K. Sportu i Turystyki – pozytywna  

                           K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z załączonym uzasadnieniem.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Poprosił o informację, jak wyglądają wpływy podatkowe, jeśli chodzi o PIT, 

CIT na ten moment, jak przewiduje się do końca roku, jakiego rzędu to 

będą kwoty. 

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Jeśli chodzi o dochody z tytułu PIT, porównując 9 miesięcy roku 2020 z 9 

miesiącami roku bieżącego, obserwuje się przyrost PIT w stosunku do 

planu o ok. 18%. Jeśli chodzi o CIT, jest to mniejsza dynamika, wzrost 

dochodów z tego tytułu zaobserwowany jest w ostatnich 2 miesiącach, do 

połowy roku wzrost był o około 2%, w tej chwili jest około 10%.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Spytała o PIT, prognozy na przyszły rok są o ok. 18% wyższe, na ten rok 

była prognoza 1 mld 12 mln, na komisji podano, że szacuje się, że to 

będzie 1 mld 22 mln, to nie jest 18%. Czy już wiadomo, ile prognozowane 

jest mniej więcej na koniec roku.  



16 
 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Odpowiedziała, że jeśli tendencja się utrzyma to możliwe wykonanie na 

koniec roku, założenie wzrostu 18% to jest około 1 mld 100 w tym roku.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Spytała, czy w tej chwili są prognozy, jaki będzie podatek PIT na przyszły 

rok, jaka będzie prognoza w WPF.  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Odpowiedziała, że jeśli o dochody PIT na przyszły rok, to pojawiła się 

informacja na stronach Ministerstwa Finansów i dla Gdańska wpływy z PIT 

na przyszły rok podano na poziomie 937 mln zł.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Dopytała, czy wcześniej było zakładane, że to będzie + 270, a te minus 

270 to będzie tylko ubytek z PIT.  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Powiedziała, że jeśli wykonanie z tytułu PIT utrzymałoby tendencję 

wzrostową, czyli te 18%, to na koniec tego roku możnaby się spodziewać 

dochodów na poziomie 1 mld 100, przy bardzo zachowawczym i w miarę 

realnym szacowaniu wzrostu PIT, bez zmian polskiego ładu, to ten PIT 

miał wzrosnąć o ok. 10%, to właśnie szacowane dochody w przyszłym 

roku mogłyby być na poziomie 1 mld 200 w stosunku do 937 mln podanych 

przez Ministerstwo Finansów, różnica to jest 271 mln zł.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Spytała dalej, jeśli chodzi o podatek PIT, który zostaje w mieście Gdańsku, 

to jest 48% podatku, który mieszkańcy płacą.  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Odpowiedziała, że tak.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Czyli można wnioskować, że jeżeli 270 mln będzie mniej w mieście tego 

podatku, to 560 mln zł zostanie w kieszeniach gdańszczan.  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Odpowiedziała, że jeśli spojrzymy na oceny skutków regulacji 

podatkowych podanych do ustawy polski ład, to wyczytamy w niej, że 

samorządy stracą dochody z tytułu PIT, mniej więcej w wysokości 2/3 
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ubytku z PIT, budżet państwa straci 1/3 szacowanego ubytku z PIT, ale 

równocześnie narodowy fundusz zdrowia zyska prawie tyle, co tracą 

samorządy. Co oznacza, że w bilansie samorządy stracą ok 14 mld 

rocznie, budżet państwa liczony z ubytkiem PIT i wzrostem wpływów w 

NFZ zyska ok. 50 mld zł rocznie.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Dopytała, czy można wyliczyć, ile zostanie w kieszeniach mieszkańców 

tego podatku.  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Odpowiedziała, że nie potrafi powiedzieć, jej zdaniem ubędzie, ponieważ 

mieszkańcy sfinansują NFZ, równocześnie przy korekcie PIT rosną 

obciążenia związane z wpłatami do NFZ.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Powiedziała, że nie rosną w taki sposób, jak rosną dochody, tzn. nie 

płacony podatek. Uważa, że jednak zostanie te 560 mln, pomniejszone o 

składkę zdrowotną, ale to na pewno nie będzie tak, że w kieszeniach 

mieszkańców nie zostaną pieniądze. Zostanie więcej pieniędzy.  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Wskazała, że czytając ocenę skutków regulacji w jej ocenie pieniądze nie 

zostaną w kieszeniach mieszkańców, tylko zostaną przetransferowane w 

dużej części do NFZ.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

W części. Spytała, czy można to teraz określić.  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Odpowiedziała, że każdy pracownik, każdy emeryt płaci inny poziom 

podatków, wielu podatników utrzymuje się z prowadzenia działalności 

gospodarczej, w związku z tym dla każdego będzie to inny skutek.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Ale z grubsza można założyć, że to będzie 560 mln minus składka 

zdrowotna.  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Odpowiedziała, że tak.  
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Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska 

Powiedziała, że to zależy komu, bo przepisy polskiego ładu części 

podatników polepszają sytuację, ale znakomitej części, między innymi 

tym, którzy prowadzą działalność gospodarczą, pogarszają ich sytuację.  

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Powiedział, że słuchając radnej i pani skarbnik zrozumiał, że wpływy                    

z tytułu PIT na chwilę obecną są w wysokości ok 10%, blisko 20% wyższe, 

niż zakładano. Spytał, czy takie sytuacje miały miejsce w poprzednich 

latach, bo jeśli tak, to oczywiście z jednej strony dobrze, że pieniędzy                   

w budżecie jest więcej, ale z drugiej jest pytanie, z czego mogą wynikać 

takie niedokładne szacowania.  

 

ALEKSANDRA DULKIEWICZ Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedziała, że urząd korzysta z wszelkich możliwych narzędzi. 

Podstawowym narzędziem są szacunki pochodzące z Ministerstwa 

Finansów. Wpływy z PIT rosną, bo wskutek polityki prorozwojowej są tutaj 

tworzone dobrze płatne miejsca pracy. Wspomniała o inflacji, rosnących 

cenach energii, dodała, że budżet miasta ma zupełnie inną konstrukcję niż 

budżet państwa, tu musi być wszystko zbilansowane, czyli tyle, ile po 

stronie wpływów, tyle po stronie wydatków. I muszą się wydatki bieżące 

pokrywać. Budżet państwa może się zadłużać w nieskończoność. 

Zasadniczo zmienia się jedna rzecz, jeśli chodzi o szacowanie wpływów z 

PIT. Dotychczas pokazanie wpływów z PIT było pokazaniem, że robiona 

jest dobra robota, bo ludziom w Gdańsku żyje się lepiej i dlatego rosną 

wpływy z PIT. Ale już tak nie będzie. Od roku 2022 każda gmina już 

otrzymała informację, ile pieniędzy z PIT otrzyma. Teraz co miesiąc będzie 

tyle samo. Nieważne, czy gmina robi lepszą politykę, czy bardziej 

prorozwojową, to nie będzie miało znaczenia. A w styczniu 2023 przyjdzie 

moment rozliczenia.  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Dodała, że rosnący PIT w samorządach to jest taka sama dynamika w 

budżecie państwa, nawet trochę więcej, bo Gdańsk jako miasto na 

prawach powiatu jest beneficjentem 48%. To jest to samo tempo wzrostu 

dochodów w samorządach, jak i w budżecie państwa. Od nowego roku 

miasto będzie dostawało 1/12 co miesiąc, wyliczonych dochodów z tytułu 

PIT, nie będzie możliwości obserwowania dynamiki wzrostu 

gospodarczego, ponieważ nie będzie wi dać, jak faktycznie rośnie PIT, bo 
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nie będzie dane to obserwować. W latach poprzednich PIT rósł, zawsze 

bazowano na zawiadomieniach Ministerstwa Finansów.  

 

Radny KRYSTIAN KŁOS  

Powiedział, że to głównie przedsiębiorcy odczują skutki polskiego 
rozkładu. Wyraził zdziwienie, że radni PiS nie rozumieją różnicy między 
wydatkami bieżącymi a inwestycyjnymi. Powiedział, że ma nadzieję, że na 
sesji budżetowej radni PiS wskażą, w których dziedzinach życia miasta 
wskutek braku 270 mln, środki trzeba obciąć. Czy zlikwidować linie 
tramwajowe i autobusowe, czy nie dofinansować edukacji w szkole, czy 
zamknąć baseny, czy przestać sadzić zieleń czy sprzątać ulice.  
 
Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR  
Powiedział, że jeśli spojrzeć na składkę zdrowotną, która dzisiaj wynosi 
9% ale 7,75% jest odliczane od podatku, czyli realnie pomniejsza podatek, 
a państwo chcą zabrać mieszkańcom możliwość odliczania 7,75% składki 
zdrowotnej, o ten procent podnoszone są obciążenia publiczno-prawne 
dla mieszkańców.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI  
Przyznał, że globalny wzrost cen energii ma miejsce. Wskazał, że władze 
Gdańska narzekają na polski ład, a w Gdańsku panuje gdański ład, co 
roku 46 mln zł dywidendy odpływa do Lipska i Paryża.  
 
Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI  
Podziękował pani skarbnik za przygotowanie tej uchwały, to świadczy                 
o tym, że jest monitorowana sytuacja w Gdańsku. Zmiany w WPF                           
i budżecie są odpowiedzią na dynamiczne zmiany dokonujące się                         
w rzeczywistości. Wspomniał o wyroku TSUE, zgodnie z którym nasz rząd 
kosztuje Polskę prawie 7 mln dziennie, za to zapłacą obywatele. 
Wspomniał też o utraconych prawdopodobnie miliardach w ramach 
funduszu odbudowy, to również wpłynie na kondycję obywateli                               
i samorządów.  
 
Radna KAMILA BŁASZCZYK  
Powiedziała, że mieszkańcy stracą na dochodach publicznych, jeśli 
miasto straci dochody.  
 
Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  
Spytał o wydatki na dokapitalizowanie Hali Gdańsk-Sopot, czy w kolejnych 
latach będą potrzebne kolejne dokapitalizowania, jeśli chodzi                                   
o modernizację.  
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PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
W kwestii hali odpowiedział, że to, nad czym radni dziś głosują, to 
ustalenie limitów, możliwości w WPF, ale szczegóły każdorazowego 
dokapitalizowania, dotyczącego, na co te środki mają być przeznaczone 
są przy konkretnej uchwale o dokapitalizowaniu. Dodał, że hala ma 11 lat, 
zmieniły się technologie, pewne urządzenia należy wymieniać, 
modernizować, żeby tą substancję utrzymywać w należytym stanie.  
 
Więcej głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     22 
                                                   przeciw                             -     11 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1030/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska 

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska 
na 2021 rok (druk 1092);  

 

         Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu  – pozytywna  
                            K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  
                            K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  
                            K. Samorządu i Ładu Publ. – odstąpiła od opiniowania  
                            K. Edukacji – pozytywna  

        K. Rodziny i Polityki Społ. – pozytywna  
        K. Kultury i Promocji – pozytywna  
        K. Sportu i Turystyki – pozytywna  

                           K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 
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Przedstawiła projekt wraz z załączonym uzasadnieniem.  

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA 

Podziękowała za informację o regulacjach płacowych w kulturze, 

oświacie. Spytała, czy te wypłaty dla pracowników nie będących 

nauczycielami zostaną wypłacone w listopadzie z wyrównaniem od 

kwietnia?  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Potwierdziła, że tak. Na podobne regulacje mogą oczekiwać pracownicy 

polityki społecznej.  

   

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI  

Zauważył, że w 2015 roku dochody ogółem budżetu ok. 2 mld, wydatki                  

2 mld 500, w 2020 dochody ogółem 3 mld 900, wydatki 3 mld 900 około. 

To pokazuje wzrost dochodów i wydatków w przeciągu tych 5 lat, więc jest 

czym zarządzać, są większe wpływy, też wyższe koszty.    

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Spytała o planowany wcześniej deficyt budżetowy, który wynosił 580 mln 

zł na koniec roku, teraz jest 471 mln. Jeśli chodzi o inwestycje, to się słabo 

one realizują, dopytywała, o ile będą one mniejsze na koniec roku i które 

z nich nie będą zrealizowane. Poprosiła też, jaki mniej więcej będzie dług 

miasta na koniec roku w stosunku do planu.  

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Potwierdziła, że dochody z tytułu PIT i CIT rosły, ale też rosły wydatki                     

i jeśli spojrzymy na lata 2015-2021, to wzrost dochodów 2016-2021 jest              

2 mld 208 mln, a w tym samym czasie z budżetu miasta dołożyliśmy do 

wydatków na oświatę 2 mld 612, więc co się stało z tak dużym wzrostem 

dochodów, zostały przekazane w 100% na edukację i jeszcze dołożono              

z innych dochodów, ponadto, też realizowane były inne zadania: 

komunikację zbiorową. Jeśli chodzi o deficyt, to w aktualnie przyjętych 

zmianach w WPF, to planowane kredyty i emisje papierów wartościowych 

w uchwalonym budżecie tegorocznym to jest 203 mln 800 tys zł, z czego 

na pokrycie deficytu budżetu 151 tys zł, czyli to jest tak naprawdę pozycja 

na finansowanie wydatków inwestycyjnych. I odnosząc się do wzrostu 

dynamiki dochodów z PIT i CIT, obserwując też tempo wydatków 

inwestycyjnych, wydaje się, że nie wykorzysta się możliwości zaciągnięcia 

dodatkowego długu w kwocie zapisanej w WPF, co oznacza, że                              
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z planowanego na koniec roku długu 1 mld 265 mln zł poziom długu będzie 

oscylował na poziomie 1 mld 100 czy 1 mld 80, ponieważ w tym roku 

miasto spłaca część rat kredytu, nie zaciągając dodatkowego długu. 

Zmniejszy się poziom zadłużenia w stosunku do długu na koniec zeszłego 

roku.  

 

ALAN ALEKSANDROWICZ Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Powiedział, że niewykonanie będzie na poziomie kilkunastu procent, to 

oznacza, że nie będziemy w stanie zakończyć aktualnych procesów 

fakturowania. Szczegółowa lista zostanie przygotowana. 

 

Radny ANDRZEJ STELMASIEWICZ  

Wyraził zadowolenie, że w budżecie miasta znalazły się środki na 

zwiększenie wynagrodzeń pracowników instytucji i placówek kultury 

samorządowych. Tam się nie zarabia dużo, tam pracują głównie ludzie                  

z poczuciem misji.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     21 
                                                   przeciw                             -     12 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XLI/1031/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 
Gdańska na 2021 rok 

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych na terenie Miasta Gdańska 
(druk 1083); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

                            K. Strategii i Budżetu  – pozytywna  

                          

 

IZABELA KUŚ Skarbnik Miasta Gdańska 

Przedstawiła projekt wraz z załączonym uzasadnieniem.  

  

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     31 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1032/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych na terenie Miasta Gdańska 

 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

 

4) w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność 

Centrum Integracji Społecznej w Gdańsku w 2022 roku (druk 1082); 

 
Komisja wiodąca: K. Rodziny i Polityki Społ. - pozytywna  

K. Strategii i Budżetu  – pozytywna  

 

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  
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Przedstawiła projekt wraz z załączonym uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1033/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na działalność 
Centrum Integracji Społecznej w Gdańsku w 2022 roku 

 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

5) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta Gdańska                                     

z organizacjami pozarządowymi na rok 2022” (druk 1079); 

 
 

Komisja wiodąca: K. Rodziny i Polityki Społ. - pozytywna  

 

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt wraz z załączonym uzasadnieniem.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Spytał o Gdański Fundusz Tolerancji.  

 

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  
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Odpowiedziała, że jest to nowy fundusz. Został on zaproponowany 

organizacjom. Będzie on realizowany na pośrednictwem operatora, który 

przeprowadzi całą procedurę. Są tam 2 typy zadań, które mieszkańcy 

mogą realizować.  

 

Radny ANDRZEJ KOWALCZYS 

Podziękował licznym autorom tego programu, za jego zawartość 

merytoryczną i sposób przeprowadzenia prac nad tym programem.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     21 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -     10 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1034/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta Gdańska                                     
z organizacjami pozarządowymi na rok 2022” 

 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

 

6) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
Szczegółowego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 
Gdańska na rok 2021 (druk 1093); 
 

Komisja wiodąca: K. Rodziny i Polityki Społ. - pozytywna  

K. Strategii i Budżetu  – pozytywna  
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MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt wraz z załączonym uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     32 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1035/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

zmieniającą uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
Szczegółowego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Miasta Gdańska na rok 2021 

 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

 

7) w sprawie przyjęcia Szczegółowego Programu Profilaktyki                               
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Miasta Gdańska na rok 2022 (druk 1096); 
 

Komisja wiodąca: K. Rodziny i Polityki Społ. - pozytywna  

K. Strategii i Budżetu  – pozytywna  

 

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt wraz z załączonym uzasadnieniem. 

 

Radny PIOTR GIERSZEWSKI  
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Wspomniał o swojej długoletniej pracy w komisji. zaproponował 

przeprowadzenie przez zewnętrznego operatora wyników tego, co przez 

ostatnie lata w ramach tego programu było robione.  

 

IZABELA CHORZELSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego  

Odpowiedziała, że w tej chwili jest etap wyłaniania podmiotu, który będzie 

przeprowadzał ewaluację.  

 

Radna BEATA DUNAJEWSKA  

Powiedziała, że ten program systematycznie ma większe finansowanie,               

a wynika to niestety z tego, że gdańszczanie piją coraz więcej alkoholu.   

 

Radna BARBARA IMIANOWSKA  

Wskazała aby zacząć od edukacji i profilaktyki, a mniej pieniędzy będzie 

wydawane na spożywanie alkoholu.  

 

IZABELA CHORZELSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego  

Powiedziała, że wszyscy odnoszą się z troską do tego zagadnienia. 

Dodatkowo, okres COVID mocno zaburzył działania bezpośrednio                        

z dziećmi, młodzieżą, osobami, terapeutami. Większość zadań przez dużą 

część roku była realizowana zdalnie.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     29 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      2 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XLI/1036/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
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w sprawie przyjęcia Szczegółowego Programu Profilaktyki                               
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta Gdańska na rok 
2022 

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania                                    
i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla 
przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, szkół oraz 
placówek publicznych i niepublicznych prowadzonych przez osoby 
prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego lub osoby 
fizyczne na terenie Gdańska oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania (druk 1074); 

 

 
Komisja wiodąca: K. Edukacji - pozytywna  

K. Strategii i Budżetu  – pozytywna  

 

 

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt wraz z załączonym uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     31 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1037/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
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zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania                                    
i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla 

przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, szkół 
oraz placówek publicznych i niepublicznych prowadzonych 

przez osoby prawne inne niż jednostka samorządu 
terytorialnego lub osoby fizyczne na terenie Gdańska oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania                              
i wykorzystania 

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 2021/2022 
planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Miasta Gdańska oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Miasta Gdańska oraz inne organy (druk 1077); 

 
Komisja wiodąca: K. Edukacji - pozytywna  

 

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt wraz z załączonym uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     31 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XLI/1038/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
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zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 
2021/2022 planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska oraz określenia 
granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska oraz inne organy 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 
2021/2022 planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz 
szkół specjalnych na terenie Miasta Gdańska (druk 1078); 

 
Komisja wiodąca: K. Edukacji - pozytywna  

 

MONIKA CHABIOR Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawiła projekt wraz z załączonym uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     31 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1039/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 
2021/2022 planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych 

oraz szkół specjalnych na terenie Miasta Gdańska 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

 

11)  w sprawie projektu zmian Statutu Miasta Gdańska                             
(druk 1097); 

 
 

Prezydent Miasta Gdańska – nie wnosi uwag  

Komisja wiodąca: K. Samorządu i Ładu Publ. - pozytywna  

 

 

CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR  

Przedstawił projekt wraz z załączonym uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     32 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XLI/1040/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie projektu zmian Statutu Miasta Gdańska           
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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12) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Letnica w rejonie ulicy 

Marynarki Polskiej i nabrzeża Martwej Wisły w mieście Gdańsku 

(druk 1075); 

 
Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  

Przedstawiła projekt wraz z załączonym uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     28 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1041/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Letnica w rejonie ulicy 

Marynarki Polskiej i nabrzeża Martwej Wisły w mieście 
Gdańsku 

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

13) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Górki Zachodnie rejon ulicy 
Przełom i nabrzeża Wisły Śmiałej  w mieście Gdańsku (druk 1076); 

 
Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna  
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EDYTA DAMSZEL – TUREK  

Przedstawiła projekt wraz z załączonym uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     31 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1042/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Górki Zachodnie rejon ulicy 

Przełom i nabrzeża Wisły Śmiałej  w mieście Gdańsku 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

 

14) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Przymorze Wielkie rejon ulicy 
Obrońców Wybrzeża w mieście Gdańsku (druk 1080); 

 
Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  

Przedstawiła projekt wraz z załączonym uzasadnieniem.  

 

Radna BARBARA IMIANOWSKA  

Spytała, czy była przeprowadzona analiza parkingowa, ponieważ 

mieszkańcy najbardziej obawiają się, że stracą miejsca parkingowe.  
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EDYTA DAMSZEL – TUREK  

Odpowiedziała, że przed przystąpieniem była wykonana analiza wpływu 

inwestycji na obecne zagospodarowanie. Miejsc parkingowych jest 90. 

Trudno powiedzieć, ile z tych miejsc parkingowych zostanie 

zlikwidowanych, ponieważ w przypadku gdy będzie realizacja docelowego 

układu, do tej pory, na etapie planu, będzie szczegółowa koncepcja, gdzie 

ten tramwaj będzie mógł być zlokalizowany. Dodała, że nowa linia jest 

potrzebna aby nowi mieszkańcy mieli lepszy dostęp do komunikacji 

zbiorowej.  

 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Dodał, że ten plan pomoże uporządkować ulice według standardu ulicy 

miejskiej.  

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Spytał, czy można spodziewać się podobnych działań, jeśli chodzi o plany 

dla projektu linii tramwajowej wzdłuż Bażyńskiego i Kołobrzeskiej. Czy na 

razie nie jest to w najbliższych planach?  

 

PIOTR GRZELAK Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedział, że DRMG przygotowuje postępowanie na studium 

techniczno-środowiskowe, które oś komunikacyjną Abrahama-

Bażyńskiego-Kołobrzeska, rozstrzygnie, w którym miejscu ten tramwaj 

ostatecznie pójdzie i to jest chyba nr 1 z takich inwestycji najpilniejszych. 

Obrońców Wybrzeża to kolejny element tego układu komunikacyjnego.  

 

Radna ELŻBIETA STRZELCZYK  

Spytała, dlaczego będzie procedowany kawałek planu, który jest 

własnością spółdzielni.  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  

Odpowiedziała, że ulica Obrońców Wybrzeża jest Skarbu Państwa, a jest 

użytkowana przez Gdański Zarząd Dróg i Zieleni, czyli wszystkie miejsca 

parkingowe są extra w stosunku do zapotrzebowania mieszkańców. 

Zgodnie z prawem, ustawą i planem miejscowym, każdy inwestor musi 

zabezpieczyć swoim mieszkańcom miejsca parkingowe na swojej własnej 

nieruchomości. Czyli mieszkańcy, którzy użytkują miejsca w pasie 

drogowym, są to miejsca jakby extra w stosunku do tego, co właściciel 

nieruchomości powinien zapewnić mieszkańcom. Te miejsca w pasie 

drogowym są zazwyczaj ogólnodostępne, inwestor prywatny nie może 

tych miejsc rozliczać do swojego bilansu zapotrzebowania na miejsca 
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parkingowe. Co do przesądzenia, gdzie będzie tramwaj, zakłada się, ze 

względów ekonomicznych, aby nie ruszać jezdni południowej, zmieścić go 

albo pośrodku albo bliżej zabudowy. Natomiast na dzień dzisiejszy nie ma 

projektu, żeby ten tramwaj mógł być zlokalizowany w tych dwóch 

przebiegach. Tramwaj nie będzie przebiegał pod budynkami, bo rezerwa 

jest na tyle szeroka, że się zmieści tu szpaler zieleni wysokiej. Został 

wzięty teren spółdzielni mieszkaniowej ze względu na to, że jest tu duży 

potencjał aby wykształcić przestrzeń lokalną. Pawilon handlowy 

powstawał na przełomie lat 60/70. To jest blok usługowy, spółdzielnia 

obok wybudowała kolejny obiekt usługowy. Jeżeli uda się wypracować 

fajne rozwiązania, razem z radą dzielnicy, to zostaną one odwzorowane 

w planie miejscowym poprzez ustalenie obligatoryjnych ciągów pieszych 

czy terenów zieleni, placów publicznych.  

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA  

Powiedziała, że uważa, że Gdańsk ma niewykorzystany potencjał, jeśli 

chodzi o tramwaje i bardzo dobrze, że tym planem pokazuje się, że chce 

się iść w stronę tego potencjału, który Gdańsk ma. Dodała, że w strategii 

jest rozwój miasta do wewnątrz. Na dolnym tarasie postawienie na ruch 

tramwajowy jest jej zdaniem wskazany. To jest dopiero przystąpienie, 

proces się rozpoczyna, jest to procedura długotrwała.  

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Dodał, że uważa, że sam pomysł przeprowadzenia tam linii tramwajowej 

jest dobrym pomysłem, pod warunkiem, że ten odcinek będzie częścią 

tego, o czym się mówi, czyli połączenia od skrzyżowania Hallera, 

Płażyńskiego przez Czarny Dwór, następnie przez Obrońców Wybrzeża, 

a potem kwestia włączenia tego do dwóch kolejnych linii wzdłuż ulicy 

Rzeczypospolitej, Chłopskiej, a potem prawdopodobnie przez 

Kołobrzeską. Rozumie też argumenty mieszkańców, którzy podnoszą 

kwestie dot. miejsc parkingowych. Uważa, że dobrym rozwiązanie byłoby 

rozważyć, czy na pewno na terenach dookoła planu, chodzi o grunty 

należące do spółdzielni, czy mamy tam do czynienia z bezdyskusyjnym, 

efektywnym wykorzystaniem wszystkich przestrzeni. Może dałoby się 

pogodzić potrzeby mieszkańców z generalnie dobrym pomysłem, którym 

jest zwiększanie roli komunikacji miejskiej w Gdańsku.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska 
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Powiedziała, że to wszystko zostanie ustalone na etapie projektowania 

planu i uzgodnień i wtedy będzie dyskusja na KZP, nad koncepcją, którą 

BRG przygotuje.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     20 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -    11 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł  

 

Uchwałę Nr XLI/1043/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Przymorze Wielkie rejon 

ulicy Obrońców Wybrzeża w mieście Gdańsku 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

 

15)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Żabianka rejon przystanku SKM 
Żabianka-AWFiS w mieście Gdańsku (druk 1081); 

 
Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego - pozytywna  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK  

Przedstawiła projekt wraz z załączonym uzasadnieniem.  

  

Radny ŁUKASZ BEJM  

Podziękował za rozpoczęcie prac nad planem. Rozmowy były trudne, 

ostatecznie udało się wypracować kompromisowe rozwiązanie.                             

O potrzebie powstania tego boiska nie trzeba nikogo przekonywać.  
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Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Przyłączył się do słów radnego Bejma.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     32 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XLI/1044/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Żabianka rejon przystanku 

SKM Żabianka-AWFiS w mieście Gdańsku 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 

 

15A) w sprawie zaliczenia ulic: Władysława Raatza, Eugeniusza Węgrzyna, 
Woźnicy, Hestii, Emilii Hoene, biskupa Konstantyna Dominika, 
Choczewskiej, Wdzydzkiej, Gustawa Herlinga-Grudzińskiego, Beskidzkiej, 
Pastelowej i Kolorowej do kategorii dróg gminnych (druk 1100); 
 

Radna EMILIA LODZIŃSKA  

Przedstawiła projekt uchwały wraz  uzasadnieniem.  

 

Radny ROMUALD PLEWA 

Powiedział, że wczoraj uchwała była dyskutowana na KZP, gdzie w tytule 

zauważono błąd, gdzie w tytule brakuje słowa „do” kategorii dróg 

gminnych. Wniósł aby druki, które nie wymagają nagłego dyskutowania               
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i przegłosowywania, żeby miały czas na uporządkowanie. Poprosił                          

o odesłanie do wnioskodawcy druku, jeśli nie, to przynajmniej                           

o doprowadzenie słowa „do” w treści tytułu uchwały.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska 

Zaproponowała, że z uwagi na to, że jest do omyłka pisarska, żeby 

przewodniczące KZP po prostu w drodze autopoprawki ją wniosła ustnie    

i będzie przegłosowane właściwie. To nie jest błąd merytoryczny, tylo 

ewidentna pomyłka pisarska.  

 

Radna EMILIA LODZIŃSKA  

Powiedziała, że brakujący wyraz „do” nie stanowi merytorycznego 

uzasadnienia, żeby odsyłać ten druk do komisji. Wniosła w formie 

autopoprawki, że po słowie „Kolorowej” dopisuje się wyraz „do”, skreśla 

się przecinek.  

 

Radny Plewa wycofał zatem swój wniosek.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     31 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XLI/1045/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie zaliczenia ulic: Władysława Raatza, Eugeniusza 
Węgrzyna, Woźnicy, Hestii, Emilii Hoene, biskupa Konstantyna 

Dominika, Choczewskiej, Wdzydzkiej, Gustawa Herlinga-
Grudzińskiego, Beskidzkiej, Pastelowej i Kolorowej do kategorii 

dróg gminnych 
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z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
 

 

16) w sprawie nadania nazwy ulica prof. Jerzego Stankiewicza 
(druk 1095); 

 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji - pozytywna  

 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz  uzasadnieniem.  

 

Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA  

Podziękowała prezydentowi za skierowanie tego druku.  

 

Radny ŁUKASZ BEJM  

Przyznał, że jest lekko zaskoczony tempem przeprowadzenia tego 

projektu i zapomniano porozmawiać z radą dzielnicy, która ma trochę inną 

koncepcję na tego patrona, ale w innej części dzielnicy. Poprosił o 

wyjaśnienie tej kwestii.  

 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Powiedział, że tam nie ma żadnego adresu w tej chwil, stąd takie tempo. 

A nadawanie imion ulicom, skwerom, rondom, placom, to jest 

kompetencja rady miasta, nie ma takich kompetencji, jeśli chodzi o radę 

dzielnicy, dopiero w przypadku jakiejś zmiany nazwy taka opinia rady 

dzielnicy ma być.  

 

Radny JAN PERUCKI  

Powiedział, że dobrym zwyczajem, zwłaszcza, gdy czas nie nagli, żeby 

zawsze w przypadku, kiedy druk trafia do radnych miasta Gdańska, 

zazwyczaj w ciągu 7 dni przed komisją tematyczną, żeby do wiadomości 

danej dzielnicy taką informację zawrzeć.  

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska 

Odpowiedziała, że procedura jest taka, że gdy radni miasta dostają 

projekty uchwał, dostają je również rady dzielnic w tym samym czasie.  

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR  
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Potwierdził, że rady dzielnic dokładnie w tym samym czasie, co radni 

miejscy dostają druki z BRMG, w jednej wiadomości. Spytał prezydenta, 

czy uchwała rady dzielnicy została podjęta, czy wpłynęła w jakiś sposób 

do magistratu.  

 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
                                                   za                                      -     31 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      1 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XLI/1046/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie nadania nazwy ulica prof. Jerzego Stankiewicza 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 

 

17) w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy 

Miasta Gdańska Województwu Pomorskiemu (druk 1085); 

 
        Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu  – pozytywna  

                            K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz  uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
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                                                   za                                      -     31 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1047/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy 
Miasta Gdańska Województwu Pomorskiemu 

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
 

 

18)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1051); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 

 

Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 

Gdańska 

Zaproponowała, aby pan Roland Dudziuk przedstawił zbiorczo tematykę 

uchwał, a potem w każdym punkcie, gdzie będą pytania, będzie dyskusja 

i szczegółowo każdą uchwałę wyjaśniać. Radni przystali na propozycję.  

 

Radny PIOTR DZIK  

Powiedział, że na komisji wszystkie te przypadki zostały przeanalizowane 

i można z czystym sumieniem głosować nad tym.  

 

Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 



42 
 

 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XLI/1048/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 

 

 

19) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                               
(druk 1052); 

 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XLI/1049/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
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w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu 

 

 

20) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1053); 

 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1050/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu 
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21) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1054); 

 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XLI/1051/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu 

 

 

 

22)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                        
(druk 1055); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
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                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XLI/1052/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu 

 

 

23) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży nieruchomości gruntowej 
zabudowanej budynkiem mieszkalnym (druk 1056); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1053/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 



46 
 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu 

 

24) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                              

(druk 1057); 

 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1054/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu 

 

 

25) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                     
(druk 1058); 
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Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 

Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1055/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu 

 

 

26) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                         
(druk 1059); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XLI/1056/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu 

 

27) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                     
(druk 1060); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     32 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1057/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu 
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28) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                      
(druk 1061); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1058/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu 

 

 

29) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                   
(druk 1062); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     32 
                                                   przeciw                             -      0 
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                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1059/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu 

 

 

30) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                    

(druk 1063); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1060/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
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w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu 

 

 

31) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                    
(druk 1064); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1061/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu 

 

32) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                   
(druk 1065); 
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Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1062/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu 

 

33) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                      
(druk 1066); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1063/21 
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Rady Miasta Gdańska  

 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu 

 

34) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                  

(druk 1067); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1064/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu 
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35)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                  
(druk 1068); 

 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1065/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu 

 

 

36) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                        

(druk 1069); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
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                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1066/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu 

 

37) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                       

(druk 1070); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1067/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
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w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu 

 

 

38) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                     

(druk 1071); 

 
                               Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 

Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
 
                                                   za                                      -     33 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1068/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                                

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu 
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39) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży nieruchomości gruntowej 

zabudowanej domem jednorodzinnym (druk 1072); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
Radna KATARZYNA CZERNIEWSKA  
Powiedziała, że gdyby zsumować kwoty tych 23 bonifikat, wychodzi kwota 
5 mln 300, a ten jeden podmiot konsumuje kwotę 740 tys. Poprosiła                        
o przybliżenie tek konkretnej sytuacji. 
 
ROLAND DUDZIUK Wydział Skarbu  
Odpowiedział, że ten przypadek gdy nabywcy nabyli od gminy 
nieruchomość zabudowaną, tzw. dom jednorodzinny i jeśli chodzi o lokale 
mieszkalne, odrębną własność lokali, ten okres karencji związany                          
z obowiązkiem zwrotu bonifikaty wynosi 5 lat. Natomiast jeśli chodzi                      
o nieruchomość zabudowaną, czyli dom jednorodzinny, jest to okres lat 
10. W tej sytuacji państwo mieszkali w tym budynku praktycznie 10 lat, 
sprzedaż nastąpiła prze upływem 6 miesięcy przed upływem 10 letniego 
okresu, ze względu na stan techniczny, ogrzewanie piecowe, na wiek                     
i koszty, postanowili zbyć tę nieruchomość i nabyć kolejną. W związku                  
z tym, że przemieszkali praktycznie 10 lat, nie 5, to prezydent się 
zdecydował, żeby wnioskować o odstąpienie zwrotu bonifikaty.  
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     32 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1069/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży nieruchomości gruntowej 

zabudowanej domem jednorodzinnym 
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z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu 

 

 

40) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                          

(druk 1073); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 
 
Przewodnicząca poddała druk pod głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     32 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XLI/1070/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                           

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu 

 

 

41) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy użytkowania nieruchomości                             

(druk 1084); 
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Komisja wiodąca: K. Sportu i Turystyki  – pozytywna  

                            K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 

TOMASZ LECHOWICZ Dyrektor Wydziału Skarbu  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radny MATEUSZ SKARBEK Wiceprzewodniczący RMG 

Spytał dlaczego akurat użytkowanie a nie inna formuła prawna.  

 

TOMASZ LECHOWICZ Dyrektor Wydziału Skarbu  

Odpowiedział, że nieruchomość jest w użytkowaniu cały czas tego 

samego klubu, jest to ograniczone prawo rzeczowe, czyli nieruchomość 

nie może być zbyta, wszelkie stosunki obligacyjne mogą zawiązywać 

klubowicze.  

 

Radny MATEUSZ SKARBEK Wiceprzewodniczący RMG 

Powiedział, że wie, czym jest użytkowanie i ograniczone prawo rzeczowe, 

dodał, że uważa, że możliwość formułowania umowy chociażby 

dzierżawy, mogłaby być rozpatrywana jako bardziej korzystna.  

 

TOMASZ LECHOWICZ Dyrektor Wydziału Skarbu  

Powiedział, że to stabilizuje byt użytkownika tejże nieruchomości. 

Założenie jest takie, żeby utrwalać formy prawne do nieruchomości                       

i propozycja użytkowania jest dosyć mocnym prawem, ponieważ jest 

praktycznie nie do wypowiedzenia przed upływem tegoż okresu. Stąd też 

etapowanie tego co 5 lat, na kolejne okresy. To stabilizacja dla 

użytkownika i dla miasta.  

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR  

Spytał, gdyby miasto zdecydowało się jednak na formułę dzierżawy a nie 

użytkowania, jakie miałoby to konsekwencje dla działalności sportowej, 

która jest tam prowadzona? Czy mogłaby być kontynuowana, czy można 

by w jakiś inny sposób wybierać podmiot, który będzie dzierżawcą, 

najemcą tego terenu. Jakie byłyby następstwa?  

 

TOMASZ LECHOWICZ Dyrektor Wydziału Skarbu  

Wskazał, że jest o wiele korzystniejsza dla podmiotu, który użytkuje 

nieruchomość, z uwagi na to, że nie musi się pytać właściciela, czyli gminy 

miasta Gdańska czy działalność wymaga zgody miasta. Przy dzierżawie 

zgoda musiałaby być indywidualnie robiona za każdym razem, na 

każdego poddzierżawcę. I to jest podstawowa różnica co do tych praw,                
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w tym przypadku konkretnym. Jest to swobodniejszy sposób korzystania 

z nieruchomości niż dzierżawa.   

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     30 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      1 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1071/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 
bezprzetargowym umowy użytkowania nieruchomości                              

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu 

 

42)  w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze 

darowizny na rzecz PKP Polskich Linii Kolejowych S.A. 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 

Miasta Gdańska (druk 1098); 

 
Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego  – pozytywna  

K. Strategii i Budżetu - pozytywna 

                    K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 

ALAN ALEKSANDROWICZ Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radny JAN PERUCKI  

Wyraził ubolewanie, ponieważ dowiadując się, na jakich zasadach 

Pomorska Kolej Metropolitalna elektryfikuje swój odcinek kolei, jest 

zdumiony tym, że takie dyskusje toczą się a propos zamknięcia części linii 
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kolejowej należącej do PKP, ponieważ PKM już w tej chwili modernizuje 

swój odcinek w postaci elektryfikacji i nie dość, że pociągi cały czas 

kursują, to zasadniczą niedogodnością momentami mogą być delikatne 

opóźnienia, praktycznie wszystkie prace odbywają się w godzinach 

nocnych, które też zasadniczo nie są dość uciążliwe dla okolicznych 

mieszkańców, tym bardziej, że są one względnie krótkotrwałe. 

Poprosiłaby rozmowy, które się toczą z PKP, przypominać, że miasto                   

w formie darowizny tak dużo terenów przekazuje na cele publiczne dla 

PKP.  

 

ALAN ALEKSANDROWICZ Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedział, że zgadza się. Dodał, że PKP to jest wielka struktura, 

współpraca jest na co dzień z PKP PLK. Miasto robi wszystko, żeby prace 

przebiegły sprawnie a rozmowy z PKP Nieruchomości, mimo, że 

kierownictwo bardzo przychylne i miłe, odbywają się na warunkach 

rynkowych.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     32 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1072/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny 
na rzecz PKP Polskich Linii Kolejowych S.A. nieruchomości 
gruntowych, stanowiących własność Gminy Miasta Gdańska 

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu 
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43) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi (druk 1086); 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

                            K. Strategii i Budżetu  – pozytywna  

 

OLGA GOITOWSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 

Komunalnej  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     24 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      7 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1073/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu 

 

 

44)  w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 

Gdańska (druk 1087);  

 

 
        Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  
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OLGA GOITOWSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 

Komunalnej  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     32 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1074/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 

Gdańska 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu 

 

 

45) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                           

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi (druk 1088); 

 
      Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 

OLGA GOITOWSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 

Komunalnej  
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Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     32 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1075/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu 

 

46)  w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia sposobu 

obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, które w części stanowią nieruchomość, którą 

zamieszkują mieszkańcy, a w części nieruchomość, na której nie 

zamieszkują, a powstają  odpady komunalne (druk 1089); 

 

 
Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  
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OLGA GOITOWSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 

Komunalnej  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     32 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1076/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia sposobu 
obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

dla nieruchomości, które w części stanowią nieruchomość, 
którą zamieszkują mieszkańcy, a w części nieruchomość, na 

której nie zamieszkują, a powstają  odpady komunalne 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu 

 

47)  w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki 
letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele 
rekreacyjno - wypoczynkowe (druk 1090); 
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Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej - pozytywna  

 

 

OLGA GOITOWSKA Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 

Komunalnej  

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     32 
                                                   przeciw                             -      0 
                                                   wstrzymało się                 -      0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 

Uchwałę Nr XLI/1077/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują 
się domki letniskowe lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno - wypoczynkowe 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu 

 

 

48) w sprawie wyodrębnienia na rok 2022 środków finansowych 

na działalność statutową jednostek pomocniczych (druk 1099); 

 
Prezydent Miasta Gdańska – nie wnosi uwag  

 

Radny BOGDAN OLESZEK  
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Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR  

Powiedział, że cieszy się, że mimo trudności związanymi z wpływami do 

budżetu miasta, udaje się co roku, od końca poprzedniej kadencji, 

kontynuować. A dzięki aktywności mieszkańców w ostatnich wyborach te 

kwoty są jeszcze większe, co cieszy.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
   
                                                   za                                      -     30 
                                                   przeciw                             -       0  
                                                   wstrzymało się                 -       0 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1078/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie wyodrębnienia na rok 2022 środków finansowych na 
działalność statutową jednostek pomocniczych 

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu 

 

 

49) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 8 września 2021 r. 

dotyczącą niewłaściwego wypełniania obowiązków przez 

pracowników spółki Zakład Utylizacyjny sp. z o. o. (druk 1101); 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
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                                                   za                                      -     31 
                                                   przeciw                             -       0  
                                                   wstrzymało się                 -       2 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1079/21 
 

Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 8 września 2021 r. 
dotyczącą niewłaściwego wypełniania obowiązków przez 

pracowników spółki Zakład Utylizacyjny sp. z o. o. 
 

z dnia 28 października 2021 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu 

 

 

50) w sprawie rozpatrzenia skargi XYZ na działania Prezydenta 
Miasta Gdańska (druk 1102); 

 

Radny ANDRZEJ SKIBA  

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosów w dyskusji nie było, przewodnicząca poddała druk pod 
głosowanie:  
 

                                                   za                                      -     32 
                                                   przeciw                             -       0  
                                                   wstrzymało się                 -       1 
 
                                                    Rada Miasta Gdańska  
                                                    w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

Uchwałę Nr XLI/1080/21 
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Rady Miasta Gdańska  
 
 

w sprawie rozpatrzenia skargi XYZ na działania Prezydenta 
Miasta Gdańska 

 
z dnia 28 października 2021 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu 

 

PUNKT  5 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 

 

Radny PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  

Spytał prezydenta Borawskiego o strefę płatnego parkowania, o której 

pisze dzisiaj trójmiasto.pl. Spytał czy władze miasta mają jakiś pomysł, jak 

lepiej egzekwować przepisy związane ze strefą płatnego parkowania, tak 

aby mieszkańcy nie wykorzystywali luk związanych z brakiem znaków 

poziomych. Druga sprawa dotyczy publikacji Dziennika Bałtyckiego, 

związanej z dostarczaniem energii elektrycznej. Spytał o kwestię 

oczywistej omyłki finansowej, ponieważ tutaj pojawia się w przestrzeni 

medialnej jakaś wątpliwość, dotycząca kwoty, oferta jednego z oferentów 

staniał względem momentu otwarcia ofert a decyzji o tym, że miasto czy 

obszar metropolitalny Gdańsk-Gdynia-Sopot, zdecydował się na jego 

usługi.  

 

PIOTR BORAWSKI Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

Odpowiedział, że jeśli chodzi o strefę parkowania, jest to temat, który                      

w sposób ciągły jest naprawiany, ponieważ w momencie, gdy są 

zauważane czy przez Straż Miejską czy przez Gdański Zarząd Dróg                              

i Zieleni miejsca, to na bieżąco jest reakcja. Zwrócił też uwagę, że w 

artykule są podawane dane dotyczące roku 2020. A przez pól roku Straż 

Miejska była pod kontrolą wojewody, policji i raczej prowadziła działania 

związane z pandemią COVID, co miało miejsce teraz również na wiosnę. 

Dlatego te statystyki są gorsze, niż wcześniej, na pewno w kolejnych 

latach, by przestrzeganie prawa, zwłaszcza w okolicach strefy płatnego 

parkowania było wyższe i to jest kwestia codziennego, bieżącego starania. 

Co do drugiej sprawy, powiedział, że to nie jest tak, że omyłką była objęta 
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tylko oferta zwycięskiej Veoli, bo to jest otwarte postepowanie. Również 

oferta Energi została skorygowana, na znacznie mniejszą kwotę. Jeśli 

mowa o omyłce, to kwota nie ma znaczenia. Zwrócił uwagę, że korekta 

jest znacznie w dół. Więc z punktu widzenia interesów gminy, jest większą 

korzyścią dla miasta, jeżeli zapłaci 5 milionów czy milion mniej w stosunku 

do tych ofert, które były przy otwarciu postępowania. Jak przy każdym 

postepowaniu, wszystko jest otwarte, transparentne. Jeżeli którykolwiek                       

z oferentów chciałby się odwołać, miałby taka możliwość. Dodał, że nie 

chce aby to zakłócało obraz najważniejszej informacji, która wywodzi się 

z tego postępowania, mianowicie takiej, że energia elektryczna wzrośnie 

o 32% a jest to i tak duże szczęście w nieszczęściu, ponieważ w takim 

terminie przeprowadzono postepowanie, są gminy czy związki gmin na 

terenie całej Polski, które uzyskały jeszcze wyższą cenę, nie 400 zł tylko 

nawet powyżej 500 zł, takie tendencje będą niestety w kolejnych 

miesiącach , ma to duże znaczenie, z punktu widzenia edukacji a przede 

wszystkim utrzymania dróg, oświetlenia drogowego, a najbardziej, jeśli 

chodzi o komunikację publiczną, z uwagi na to, że 32% podwyżki prądu, 

ma to znaczący wpływ na kosztu funkcjonowania tramwajów w mieście, 

co zostanie pokazane w projekcie budżetu miasta.  

 

PUNKT   6 

 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Obrady zakończono o godzinie 14:29. 

Przewodnicząca 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

Agnieszka Owczarczak 
 

Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
 
 
starszy inspektor BRMG  
Anna Ferlin 
 

 

 

 


